


1/28/2024 - Series: Hebrews: Jesus is the One - Pastor Rob

This is God's World

Hebrews 13:20-25

1/28/2024 Announcements

- 1. We welcome everyone to our Church Gathering, and especially new visitors.** Please use our online welcome form (QR Code) to fill in your information and prayer requests, OR just speak with one of our church leaders. Then drop by the Welcome Room after service to pick up a newcomer gift bag and get connected. 
- 2. There will be a virtual Membership Class TODAY from 3 - 4 PM.** If you would like to join the class or have questions about membership please reach out to Pastor Rob (robthestans@gmail.com) or Deacon Katelin Bartley (katelin.bartley@gmail.com). Zoom Meeting ID: 249 122 2044, Passcode: 24680.
- 3. The Church Council has approved the candidacy of Mike Liu to serve as the part-time Children's Ministry Director from February 12 th , 2024 to December 31 st , 2025. A Q&A session with Mike will be held on Sunday, January 28 th from 7:30 pm to 8:30 pm via Zoom. Please use the Zoom link below to join the meeting, and please remember to keep Mike in your prayer. [https://us02web.zoom.us/j/87956662823?pwd=WXNPL2V2Z0V2YkYrSUJmYURmTGxidz09;Zoom ID: 879 5666 2823](https://us02web.zoom.us/j/87956662823?pwd=WXNPL2V2Z0V2YkYrSUJmYURmTGxidz09;Zoom+ID:+879+5666+2823); passcode: 24680**
- 4. Cantonese Pastor/Minister Search Updates:** Minister Joshua Tsang will come to attend the second interview from 2/3-2/4. The congregation may pick up his resume, testimony and the interview schedule from the lobby. 2/4, 1:15-2:15 pm Whole Church Q&A. Please pray for the interview and attend related meetings.
- 5. Are you interested in finding out what Christianity is all about? A new Sunday School class named "New Beginnings" will go through a 11-week curriculum to help you gain a better understanding.** This is a Women only class for the winter and spring SS quarters. Please reach out to Anne Johnson or Laura Poon if you are interested. **The class is at 9:30-10:45 AM in Room A134.**
- 6. Sojourners Bible Study & Prayer is going through Colossians currently each Wednesday from 7 - 8:30 PM.** Come join us for either Bible study or prayer or both! Zoom Meeting ID: 249 122 2044, Passcode:24680.
- 7. Growing Sunday School** continues through the Gospel of John. The class focuses on helping us to grow deeper in our faith and in our impact with others. Class is held from 9:30 - 10:45 AM in room A122. Videos and resources are available online at <https://www.raleighccc.org/main/growing-english/>. Pastor Rob can be reached at robthestans@gmail.com for any questions.
- 8. Thanks to the men who came out to Bridge Fellowship yesterday.** The next event will be a Women's Bridge meeting on **Feb 10**, details TBA. Have questions? Women's Bridge, Irene Chao (irenechao@fastmail.fm) or Men's Bridge, Emory Chao (emorychao@fastmail.fm).
- 9. The church has restarted the ESL classes and plan to start MSL.** Interested students and teachers, please contact Rachel Yan at yanrachel393@gmail.com. Or 919-637-6198
- 10. The church has made available the 2023 offering records. Please download them from REALM yourself.** You can contact foamaker@gmail.com or call 919-834-3815 if you have any questions concerning the offering records (such as mailing them to you individually). It is very important that the email and address you gave to the church are correct so that we can use them accordingly. Thank you!
- 11. Sign up for an informational CPR Class Saturday, 2/3. We plan to have 2 sessions 9:00 -10:30 and 10:30-12:00.** Please sign up via the google sheet or speak with Katelin Bartley. The class will be facilitated by EMT-certified UNC undergraduates and alumni whose mission is to improve CPR education and cardiac arrest outcomes. The course is a 30 minute presentation followed by hands-on training with mannequins (No Certification Available).
- 12. 2/4 we will have lunch service.**
- 13. Pastor Lucas Yip** suffers from colon cancer and chemotherapy started on December 26. Please pray for Pastor Yip's treatment and healing. You can also support his medical expenses through donations. Please send your donation to Pastor Yip's missionary agency, China Missionary Society, and please specify that it is for Pastor Yip's medical fund.
*Telegraphic transfer account name: Chinese Worldwide Gospel Mission Bank of America — Zelle transfer: cwgmusa@gmail.com

YOUTH ANNOUNCEMENTS

- 1. Friday Youth Group** - Join us for our Youth Group on this Friday, January 26, at 7:30 p.m. We will be continuing our new series, "Road Trip to Truth - Season 2." Our topic will be Agnosticism - Not a Middle Road - Part 1."
- 2. Wednesday Youth Prayer** - Join us for Prayer on this Wednesday, January 31, from 7:00-7:40 p.m. through Zoom .
- 3. Youth Sunday School** - Join us for Youth Sunday School every Sunday, from 9:30-10:45 a.m. for our in-person classes.
- 4. New Youth QT Plan -Prayer Changes Things** – 1/30-2/3- Contact Pastor Jerry to join this plan.
- 5. M-Fuge Youth Mission Trip - Virginia Beach, VA (Regent University) - July 1-5, 2024** – See Pastor Jerry for the registration form and church waiver form. **Please make checks payable to RCCC.** This deposit will secure your spot on this trip. The total cost for this camp is \$433.54, which includes the \$75 non-refundable deposit. The deadline to register for this camp is **TODAY**. We have spaces for 30 students to participate in next summer's mission trip.
- 6. New Believer's/Baptism Class** - If you have accepted Jesus as your Lord and Savior, but have not been baptized, prayerfully consider joining our New Believer's/Baptism Class. We will have this class on the following Fridays from 6:30-7:30 p.m. in Room 201 - February 2 and February 9. Contact Pastor Jerry to join this class.
- 7. Youth Sunday School Teachers, Friday Youth Counselors, and Disciple -Makers Needed** - If you feel called to be a Youth Sunday School Teacher, a Friday Youth Counselor, or a Disciple-Maker for our Youth, please contact Pastor Jerry or our Youth Deacon, Ed Lam, for further info on how you can get involved.

Children Info. (Nursery – 5th Grade)

- 1. The children's ministry is in urgent need of Sunday school teachers and teaching assistants - If you are moved to serve as a children's Sunday school teacher or teaching assistant, please contact Judy Wan (south2025@gmail.com) or Hsiao-Chuan Tien (htiengaccess@gmail.com) for further information.**
- 2. The children's department provides in-person Sunday classes from Preschool to Grade 5. Online teaching stopped. Looking forward to seeing your children .**
The location is in the old building, and the courses are as follows:
In-Person Children's Sunday School: 9:30-10:45am
In-Person Children's Sunday Worship: 11:15am – 12:30pm
AWANA class Friday 7:30 pm-9:30pm
- 3. AWANA registration is now open. Please email mikeianliu@gmail.com if you have any questions regarding AWANA at RCCC**

UPCOMING SERVICE

2/4/2024

Pastor Rob

1/28/2024 華/粵語堂陳煌輝傳道

證道題目

轉眼仰望，突破個人的危機，教會事奉的困境

詩篇 123:1-4

1/28/2024 報告

1. 我們歡迎所有參加聚會的人，請第一次來的人使用我們線上表格填寫您的資料和需要代禱的事項。我們會儘快與您聯繫。鏈接如下 <https://www.raleighccc.org/main/contact-us/>
2. 主日「福音」饗宴。11:15am 在粵語崇拜堂舉行。今天鄧雪芳姊妹主講：「我能不信神嗎？」。2/4 陳百鍊傳道主講：「這不公平！」邀請朋友來聽和探討福音。(上網則用 Zoom: 831-4510-6230, PSW: 24680)
3. 教會議會已批准劉寅巖作為半職兒童事工主任的候選人，任期為 2024 年 2 月 12 日至 2025 年 12 月 31 日。議會亦定於 1 月 28 日星期日晚上由七時半至八時半與劉弟兄舉行問答會。請使用下面的 Zoom 鏈接加入問答會並請在禱告中紀念劉弟兄。◦ <https://us02web.zoom.us/j/87956662823?pwd=WxNPL2V2Z0V2YkYrSUJmYURmTGxidz09; Zoom ID: 879 5666 2823; passcode: 24680>
4. 教會華語堂將於 2 月 11 日舉行春節晚會。晚餐於下午 4:30 開始，請準備您的拿手好菜，與大家一同分享；之後，6:00 – 7:30 開始舉行晚會節目。節目細節將於稍後公佈。歡迎您邀請親朋好友一起來參加。當晚教會廚房需要同工，如果你願意幫忙，請到教會廚房登記，或與朱僉弟兄聯絡(email：jianzhu2009@gmail.com)。
5. 教會已發放 2023 的奉獻記錄。請上教會 REALM 自行下載，或聯絡 foamaker@gmail.com/919-834-3815 問任何有關奉獻記錄的問題(如個別郵寄給您)。請務必給教會您正確的電郵及通訊地址，以便處理，謝謝。
6. 粵語堂傳道候選人曾文輝傳道將於 2 月 3 日至 4 日到訪，作第二次面談。他的履歷、見證和面談時間表已放在大堂。2/4, 1:15–2:15 pm 全教會問題解答，請會友為面談禱告及參加相關聚會。
7. 長青團契將在 2/1 周四早上 10:00 在舊教堂舉行實體聚會，聚會結束後，大約 11:30 有 Potluck 愛筵活動。
8. 2/4 教會有午餐供應
9. 冬季華語成人主日學課程(11:15am-12:30pm)已開始，課程如下：
(1) 天路歷程(下)，(2) 成聖之旅- 出埃及記(下)，(3) 路加福音
粵語成人主日學課程如下：(1)福音班,134 室 (2) 基督教歷史的十三個轉捩點 (12/3/2023-3/24/2023)，204 室 (3) 猶大國的賢君，圖書館及網上 Zoom
10. 一些英/粵語堂的會眾希望學習中文。有興趣作老師的請參加 Mandarin as a Second Language (MSL)的老師培訓，請聯繫郭震威弟兄(jkuo@nc.rr.com) 和教會秘書 (secretary.rccc9266@gmail.com)
11. 兒童事工急需主日學老師及助教 — 如果你有感動擔任兒童主日學老師或助教，請與 Judy Wan (south2025@gmail.com) 或 田小娟(htiengaccess@gmail.com) 聯繫。
12. NCSU 校園團契需要兄弟姐妹們的支持，提供飯食。請有負擔的人，至教會網頁的 Resource
13. ESL - 有興趣的學生，請聯繫 Rachel Yan —yanrachel393@gmail.com ; 919-637-6198
1) 葉永華牧師罹患結腸癌，已於 1 月 9 日進行第二次化療。請為葉牧師的治療果效禱告，也可以透過捐款來支持他的醫療費用。請將您的奉獻寄到葉牧師的宣教機構，中華差傳會，請特別註明是給葉牧師的醫療基金。
★電匯戶名: Chinese Worldwide Gospel Mission 銀行 Bank of America
Zelle 轉賬: cwgmusa@gmail.com
★支票奉獻: CWGM 地址: 1603 Ardenwood Drive, San Jose, CA 95129 USA

青少年事工報告

1. 週五青少年聚會— 歡迎參加 2/2/2024 星期五 7:30 p.m.青少年的聚會。我們繼續新的系列—"Road Trip to Truth—Season 2."，我們的主題是「Agnosticism - Not a Middle Road - Part 1.」。
2. 週三青少年禱告會 —歡迎參加 1/31/2024 週三 7:00– 7:40PM 經由 Zoom 舉行的青少年禱告會。
3. 青少年主日學 – 歡迎參加每主日 9:30 –10:45 AM 的實體主日學。
4. 新的青少年靈修計—Prayer Changes Things - 1/30-2/3。請與 Jerry 牧師聯絡加入此計劃。
5. M-Fuge 青少年宣教之旅—Virginia Beach, VA (Regent University) - 2024 年 7/1-5 日—請聯繫 Jerry 牧師領取報名表和教會責任豁免表。預留名額有\$75 的 non-refundable 費用, 支票抬頭請寫 RCCC。所有費用\$433.54 (包括註冊費\$75), 截止日期是今天。今年名額僅限 30 名學生。
6. 新信徒/洗禮班 - 如果您已接受耶穌為你的主和救主，但尚未受洗，請虔誠地考慮參加新信徒/洗禮班。我們將在接下來的週五下午 6:30-7:30 上課。201 室 - 2 / 2, 2/9。請聯絡 Jerry 牧師參加本課程。
7. 青少年事工需要主日學老師、週五輔導員和負責門徒訓練的人—如果你有感動擔任青少年主日學老師、週五青少年輔導員和負責門徒訓練的人，請與 Jerry 牧師或 Ed Lam 聯繫。

兒童事工報告

1. 兒童事工急需主日學老師及助教 — 如果你有感動擔任兒童主日學老師或助教，請與 Judy Wan (south2025@gmail.com) 或 田小娟(htiengaccess@gmail.com) 聯繫。
2. 兒童部提供實體 Preschool 到 5 年級的主日課程。線上教學停止。期待您的孩子參加。

地點在舊堂，課程如下：

實體兒童主日學: 9:30-10:45am

實體兒童主日崇拜: 11:15am – 12:30pm

周五有 AWANA 課程。7:30– 9:30 pm

請為下週主日講員代禱

日期	國語	粵語	英語
2/4	周偉添牧師	曾文輝傳道	Pastor Rob